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Zápisnica 
z riadnej konferencie Slovenského futbalového zväzu,  

ktorá sa konala dňa 01. marca 2024 v Poprade 
 
Riadna konferencia Slovenského futbalového zväzu, sídlo: Tomášikova 30C, Bratislava, IČO: 00687308 
(ďalej len „SFZ“) bola výkonným výborom SFZ (ďalej len „VV SFZ”) stanovená na 01. marca 2024 
v kongresových priestoroch Hotela AquaCity v Poprade so začiatkom o 11:00 hod., aby prerokovala 
a rozhodla o záležitostiach uvedených v tomto programe zasadnutia: 
 
Program zasadnutia riadnej konferencie SFZ: 
 
1. Otvorenie        
2. Menovanie skrutátorov a overovateľov zápisnice, schvaľovanie pracovných komisií konferencie 
3. Schvaľovanie návrhu programu konferencie SFZ     
4. Vystúpenie prezidenta SFZ 
5. Správa kontrolóra SFZ za rok 2023      
6. Schvaľovanie návrhu na doplnenie „B“ družstiev do súťaží riadených SFZ od súťažného ročníka 

2025/2026        
7. Schvaľovanie návrhu rozhodnutia o výške členského príspevku riadnych, pridružených a 

individuálnych členov SFZ a o spôsobe použitia členského na sezónu 2024/2025 
8. Schvaľovanie návrhu na spôsob a kritériá prerozdelenia príspevku podľa §69, ods. 4, písm. a) a písm. 

b) zákona č. 440/2015 Z. z. o športe a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších 
predpisov     

9. Schvaľovanie návrhu rozpočtu SFZ na rok 2024     
10. Schvaľovanie návrhu rozpočtu SFZ Marketing, s.r.o. na rok 2024  
11. Schvaľovanie návrhu rozpočtu SFZ Event, s.r.o. na rok 2024   
12. Informácia o príprave návrhu na zmenu a doplnenie Stanov SFZ 
13. Schvaľovanie Strategického plánu SFZ na roky 2023 – 2027   
14. Schvaľovanie návrhu na vylúčenie klubov, podľa čl. 26, ods. 1, písm. c) Stanov SFZ, z dôvodu riešenia 

nároku asociácie na solidárny príspevok a výchovné pri zániku členstva v SFZ    
15. Diskusia           
16. Informácia o uzneseniach prijatých konferenciou     
 
 
 
1. Otvorenie  
 
V úvode prezident SFZ p. Ján Kováčik privítal všetkých prítomných a skonštatoval, že konferencia SFZ bola 
zvolaná v súlade s čl. 45 ods. 4 písm. a) Stanov SFZ. Prezident SFZ  privítal vážených hostí Jána Krišandu, 
štátneho tajomníka pre šport ministerstva cestovného ruchu a športu SR, Lorenza Cavallariho, zástupcu 
FIFA, Jozefa Klimenta, zástupcu UEFA a Františka Laurinca, čestného prezidenta SFZ. 
 
Prezident SFZ následne vyzval prítomných aby si uctili tých, ktorí nás opustili. 
 
 Následne prezident SFZ poveril vedením konferencie I. viceprezidenta SFZ p. Richarda Havrillu, ktorý sa 
ujal slova. Predsedajúci vyzval navrhnutého predsedu Mandátovej komisie p. Milana Vojteka o oznámenie 
počtu akreditovaných delegátov. 
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Predseda Mandátovej komisie SFZ konštatoval, že po skontrolovaní prezenčných listín bolo na riadnu 
konferenciu SFZ pozvaných osem (8) hostí, z ktorých bolo prítomných štyria (4) hostia, čo predstavuje 
50  %. Ďalej bolo pozvaných päťdesiatosem (58) delegátov za regionálne a oblastné futbalové zväzy, z 
ktorých bolo prítomných päťdesiatpäť (55) delegátov, čo predstavuje 94,8 %. Na riadnu konferenciu bolo 
pozvaných dvadsaťštyri (24) delegátov zastupujúcich profesionálny futbal, z ktorých bolo prítomných 
dvadsaťjeden (21) delegátov, čo predstavuje 87,5 % a päť (5) delegátov riadnych členov SFZ, z ktorých boli 
prítomní piati (5) delegáti, čo predstavuje 100 % účasť. Z celkového počtu osemdesiatsedem (87) 
delegátov s právom hlasovať bolo prítomných osemdesiatjeden (81) delegátov, čo predstavuje 93,1 % 
účasť.   
 
Na základe uvedeného predseda Mandátovej komisie SFZ skonštatoval, že riadna konferencia je 
uznášaniaschopná a uviedol, že súčasne sú prítomní aj štyria (4) členovia Volebnej komisie SFZ a bez práva 
hlasovať  je prítomných štrnásť (14) členov VV SFZ.  
 
Predsedajúci odovzdal slovo p. Krišandovi, štátnemu tajomníkovi Ministerstva cestovného ruchu a športu 
SR, ktorý v úvode pozdravil a privítal prítomných a poďakoval za pozvanie na konferenciu. „Pred pol rokom 
sme tu stáli s Andrejom Dankom na konferencii Športu a sme hovorili, že pokiaľ sa SNS dostane do 
parlamentu, našou snahou bude zriadenie Ministerstva športu a cestovného ruchu. V poslednej chvíli sa 
zvrtol ten názov, ale myslím, že to nevadí, pretože 70 % agendy bude šport. Ja som veľmi rád, že 
Ministerstvo má oporu a budeme sa môcť oprieť o SFZ a Vášho prezidenta, p. Kováčika. Šport bol riešený 
tak, že viete že za posledných 15 rokov mal 13 ministrov Ministerstvo školstva, takže nemôžeme hovoriť 
o nejakej systémovej podpore športu. Práve zriadenie Ministerstva športu ukázalo svoju opodstatnenosť 
a ja pevne verím, že športu svitá na lepšie časy. Teším sa z toho, keď máme plné štadióny, moderné 
štadióny, keď máme na ihriskách plno mládeže. Odhadovaný dlh do športovej infraštruktúry je okolo 
400  mil. eur. Dovolím si povedať, že podľa posledných údajov, ktoré vzišli z uzatvorenia Výzvy INFRA 4, 
máme podaných 225 žiadostí vo výške 79 mil. eur. Samozrejme, ešte sa budú tieto čísla upresňovať, ale 
vidíte, že ten dlh bude zrejme oveľa väčší, pretože v týchto peniazoch nie sú započítané ešte projekty 
národnej športovej infraštruktúry. Myslím si, že zriadenie tohto Ministerstva bolo v poslednej chvíli. Myslím 
si, že všetko urobíme preto, aby sme vedeli navýšiť tieto finančné prostriedky a použiť ich v súlade s víziou 
rozvoja športu a myslím, že takýmto hlavným aspektom by mal byť futbal, hokej a nesmieme zabudnúť 
na rozvoj športu pre všetkých. Rozhýbať populáciu, mládež bude našou prioritou. Podpora vrcholového 
športu a dobudovanie zodpovedajúcej národnej infraštruktúry bude veľkou výzvou ale verím, že sa nám to 
spoločnými silami podarí. Pán Krišanda sa ešte raz poďakoval za pozvanie a poprial zdarný priebeh 
konferencie a odkázal odkaz od predsedu SNS Andreja Danka, ktorý je fanúšikom slovenského futbalu 
a športu na Slovensku.  
 
 
Predsedajúci odovzdal slovo p. Lorenzovi Cavallarimu, ktorého príhovor prekladá z angličtiny p. Jakub 
Čavoj. Pán Cavallari pozdravil pána prezidenta, hostí ministerstva a delegátov a poďakoval sa za pozvanie. 
„Na úvod by som chcel odovzdať pozdravy od prezidenta FIFA Gianniho Infantina, generálneho sekretára 
FIFA Mattiasa Grafstroma, od nás z administratívy FIFA. Rád by som ešte raz chcel oceniť našu skvelú 
spoluprácu a vzťahy v rámci našich dvoch inštitúcií a zároveň to, že sa zástupcovia SFZ zúčastňujú na 
konferenciách FIFA rôznych summitoch, kurzoch. Napríklad v máji bude 120. konferencia FIFA a takisto 
nemôžem zabudnúť našu výbornú spoluprácu v rámci FIFA projektu „FIFA FORWARD“ kde môžeme 
podporovať národné zväzy a rozvíjať tak futbal. Chcel by som sa vrátiť k tomu, čo sa deje na ihrisku, chcel 
by som Vám pogratulovať k tretej účasti na EURO a zároveň by som chcel vyjadriť, že táto konzistencia 
v tom, že sa Vám podarilo dosiahnuť tieto výborné výkony dokazuje vašu skvelú prácu na mládežníckej 
úrovni, nižšej úrovni a celkovo prácu všetkých ľudí tu prítomných v rámci futbalu. Želám Vám, aby sa Vám 
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podarilo rovnaký úspech zopakovať a zúčastniť sa na nasledujúcom turnaji FIFA World Cup 2026. Na záver 
by som chcel dodať, že som veľmi šťastný keď vidím aký je progres v rámci príprav na majstrovstiev Európy 
do 21 rokov, verím že to bude fantastický turnaj a je to vidieť ako sa na Slovensku zlepšila infraštruktúra 
za posledných 10 rokov.“  Pán Cavallari na záver poďakoval SFZ a všetkým prítomným za vynikajúcu prácu, 
za profesionalitu a zaželal príjemnú konferenciu.   
 
Predsedajúci odovzdal slovo p. Jozefovi Klimentovi, zástupcovi UEFA a bývalému generálnemu sekretárovi 
SFZ, ktorý poďakoval za slovo a na úvod uviedol, že je nesmierne rád byť opäť prítomný na konferencii SFZ 
a odovzdal pozdrav v mene prezidenta UEFA p. Aleksandra Čeferina, generálneho sekretára 
a administratívy UEFA. „Som veľmi rád, že som opäť medzi Vami, stretávame sa v období, kedy je pomerne 
zložitá situácia všade vo svete, aj v Európe. Napriek všetkým výzvam, ktoré pred UEFA stoja, UEFE sa darí 
byť stále silnou a jednotnou organizáciou, čo dokázali aj závery z posledného Kongresu  pred mesiacom 
v Paríži. Po Covide sme museli hlboko načrieť do rezerv tak, aby sme mohli splniť všetky záväzky voči 
národným zväzom a tieto úlohy sme splnili. Situácia vyzerá pomerne optimisticky tak ako aj Kongres 
konštatoval a UEFA v roku 2030 by sa mala dostať opäť do tých štandardných čísiel. To je dobrá správa aj 
pre národné zväzy, ktoré profitujú aj z tej dobrej organizácie, pretože to naše prepojenie je veľmi dôležité. 
Naším poslaním je nielen rozvíjať, ale aj chrániť futbal, pretože tých negatívnych vplyvov v poslednom čase 
bolo veľa a my sa snažíme zefektívniť a zatraktívniť súťaže, čoho príkladom by mal byť aj nový model Ligy 
majstrov a ostatných pohárových súťaží od budúcej sezóny, odkedy sa prechádza od skupinovej fázy na 
ligový systém a všetci veríme, že to bude pozitívne prijaté všetkými fanúšikmi. Za posledný rok sa zmenilo 
vedenie v 23 zväzoch. Toto poukazuje na turbulentné obdobie a hoci na Slovensku je situácia tiež nie nie 
jednoduchá, Slovenský futbalový zväz patrí medzi tie stabilné želiezka v skladačke UEFA a to je veľmi 
dôležité. Pre nás je dôležité mať takýchto stabilných partnerov, kde sa futbal aj napriek náročným 
podmienkam rozvíja a rozvíja sa úspešne. Dobrou správou je aj zriadenie nového ministerstva a verím, že 
nie len futbal, ale všetok šport na Slovensku, všetky odvetvia sa budú mať lepšie. Dobrou správou pre mňa 
boli aj výsledky kontrolného dňa, že práce na štadióne v Prešove pokračujú podľa plánu a štadión by sa 
mal stihnúť dokončiť, aby bol k dispozícii na EURO 2025, ktoré sa stanú Vašou hlavnou prioritou. Pán 
Kliment na záver poprial veľa úspechov, hlavne našej reprezentácii na blížiacom sa turnaji EURA a všetkým 
prítomným poprial veľa zdravia, úspechov a úspešný priebeh konferencie.   
 
2. Menovanie skrutátorov a overovateľov zápisnice, schvaľovanie pracovných komisií konferencie 

 
Na úvod tohto bodu programu predsedajúci požiadať predsedu Mandátovej komisie o informáciu, či sa 
zmenilo kvórum. Milan Vojtek a oznámil zmenu kvóra na 80 delegátov, čo predstavuje rovných 92 %. 
Následne predsedajúci vyzval prítomných delegátov, aby hlasovali o správe Mandátovej komisie SFZ. 
 
Predsedajúci vyzval prítomných delegátov, aby hlasovali o nasledovnom znení uznesenia: 
 
Konferencia SFZ berie na vedomie správu Mandátovej komisie SFZ.  
 
Počet prítomných delegátov na hlasovaní: 80 
Hlasovalo za: 80 
Hlasovalo proti: 0 
Zdržalo sa hlasovania: 0  
Nehlasovalo: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté. 
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Predsedajúci oznámil, že o návrhoch na schválenie pracovných komisií konferencie SFZ sa bude hlasovať 
verejným hlasovaním. Na schválenie navrhnutých členov pracovných komisií konferencie SFZ je podľa 
Rokovacieho poriadku SFZ potrebná jednoduchá väčšina hlasov prítomných delegátov.  
 
Predsedajúci požiadal predsedu Mandátovej komisie SFZ, aby v prípade, že dôjde k závažnej zmene kvóra 
túto skutočnosť oznámil priamo predsedajúcemu. Ďalej uviedol, že návrhy na členov pracovných komisií 
boli podané generálnym sekretárom SFZ, ÚLK a zástupcami regionálnych futbalových zväzov. 
 
Za skrutátorov konferencie boli navrhnutí: p. Miroslav Richtárik (hlavný skrutátor), p. Milan Sládkovič, p. 
Pavol Páchnik, a p. Svetlanu Liptákovú.  
 
Predsedajúci vyzval delegátov na pripomienkovanie návrhu, resp. o jeho pozmeňujúce návrhy. 
 
Predsedajúci vyzval prítomných delegátov, aby hlasovali o tomto návrhu. 
 
Konferencia SFZ schvaľuje týchto skrutátorov: Miroslav Richtárik (hlavný skrutátor), Milan Sládkovič, Pavol 
Páchnik, Svetlana Liptáková. 
 
Počet prítomných delegátov na hlasovaní: 80 
Hlasovalo za: 80 
Hlasovalo proti: 0 
Zdržalo sa hlasovania: 0  
Nehlasovalo: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté.  
 
Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí: p. Pavel Derkay, p. Anton Laco a p. Milan Bezák.  
 
Predsedajúci vyzval delegátov na pripomienkovanie návrhu, resp. o jeho pozmeňujúce návrhy. 
 
Predsedajúci vyzval prítomných delegátov, aby hlasovali o tomto návrhu.  
 
Konferencia SFZ schvaľuje týchto overovateľov zápisnice: Pavel Derkay (BFZ), Anton Laco (ZsFZ), Milan 
Bezák (ÚLK).  
 
Počet prítomných delegátov na hlasovaní: 80 
Hlasovalo za: 80 
Hlasovalo proti: 0 
Zdržalo sa hlasovania: 0 
Nehlasovalo: 0 
  
Uznesenie bolo prijaté.  
  
Ďalším hlasovaním v rámci tohto bodu programu bolo schvaľovanie členov Mandátovej komisie SFZ. Za 
členov Mandátovej komisie SFZ boli navrhnutí: Ľudovít Szabo (BFZ), Štefan Korman (ZsFZ), Roman Horák 
(SsFZ), Jaroslav Švarc (VsFZ), Milan Vojtek (SFZ) - predseda, Štefan Laurinčík (ÚLK). Za predsedu navrhli 
navrhnutí členovia Mandátovej komisie SFZ p. Milana Vojteka.  
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Predsedajúci vyzval delegátov na pripomienkovanie návrhu, resp. o jeho pozmeňujúce návrhy.   
 
Predsedajúci vyzval prítomných delegátov, aby hlasovali o tomto návrhu.  
 
Konferencia SFZ schvaľuje týchto členov mandátovej komisie: Ľudovít Szabo (BFZ), Štefan Korman (ZsFZ),  
Roman Horák (SsFZ),  Jaroslav Švarc (VsFZ), Milan Vojtek (SFZ) – predseda,  Štefan Laurinčík (ÚLK). 
 
Počet prítomných delegátov na hlasovaní: 80 
Hlasovalo za: 80 
Hlasovalo proti: 0 
Zdržalo sa hlasovania: 0  
Nehlasovalo: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté.  
 
Posledným hlasovaním tohto bodu programu bolo schvaľovanie členov návrhovej komisie SFZ. Za členov 
návrhovej komisie SFZ boli navrhnutí: Marián Tóth (BFZ), Arpád Benovič (ZsFZ), Marián Petrok (SsFZ), Ján 
Džubák (VsFZ) - predseda, Tomáš Fodrek (SFZ), Peter Pekara (ÚLK). 
Za predsedu navrhli navrhnutí členovia návrhovej komisie SFZ p. Jána Džubáka. 
 
Predsedajúci vyzval delegátov na pripomienkovanie návrhu, resp. o jeho pozmeňujúce návrhy.   
 
Predsedajúci vyzval prítomných delegátov, aby hlasovali o návrhu.  
 
Konferencia SFZ schvaľuje týchto členov návrhovej komisie: Marián Tóth (BFZ), Arpád Benovič (ZsFZ), 
Marián Petrok (SsFZ), Ján Džubák (VsFZ) – predseda, Tomáš Fodrek (SFZ), Peter Pekara (ÚLK). 
 
Počet prítomných delegátov na hlasovaní: 80 
Hlasovalo za: 80 
Hlasovalo proti: 0 
Zdržalo sa hlasovania: 0 
Nehlasovalo: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté.  
 
3. Schvaľovanie návrhu programu konferencie SFZ 

 
Predsedajúci informoval prítomných delegátov, že VV SFZ na svojom zasadnutí odporučil delegátom 
konferencie schváliť návrh programu konferencie, ktorý bol zverejnený na webovom sídle SFZ. Zverejnený 
program bol administratívne vytvorený generálnym sekretárom SFZ na základe návrhov VV SFZ, delegátov, 
kontrolóra, členov orgánov SFZ, riadnych členov a pridružených členov, v zmysle čl. 45 ods. 1 Stanov SFZ. 
Do začatia konferencie bol doručený návrh na doplnenie bodu programu konferencie a to v súlade s čl. 45 
ods. 2 Stanov SFZ prezident SFZ predkladá návrh na doplnenie konferencie SFZ konanej dňa 01.03.2024 
o bod s názvom programu „Vystúpenie prezidenta SFZ“ so zaradením ako bod č. 4 programu konferencie. 
 
Predsedajúci vyzval prítomných delegátov na pripomienkovanie pozmeňujúceho návrhu. 
 
Predsedajúci vyzval prítomných delegátov, aby hlasovali o tomto pozmeňujúcom návrhu.  
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Počet prítomných delegátov na hlasovaní: 80 
Hlasovalo za: 80 
Hlasovalo proti: 0 
Zdržalo sa hlasovania: 0 
Nehlasovalo: 0 
 
Pozmeňujúci návrh bol schválený.  
 
Predsedajúci vyzval prítomných, aby hlasovali o nasledovnom znení uznesenia: 
 
Konferencia SFZ schvaľuje návrh programu Konferencie SFZ.  
 
Počet prítomných delegátov na hlasovaní: 80 
Hlasovalo za: 80 
Hlasovalo proti: 0 
Zdržalo sa hlasovania: 0 
Nehlasovalo: 0 
 
Uvedené uznesenie bolo schválené.  
 
Následne predsedajúci oboznámil prítomných delegátov s organizačnými pokynmi ohľadom prihlásenia 
sa do diskusie k jednotlivým bodom, pripomienkam, návrhom k formulácii záverov, aby tieto odovzdávali 
skrutátorom najneskôr do začatia bodu programu „Diskusia“. Prítomných oboznámil taktiež s časovým 
limitom prednesenia návrhu, diskusného príspevku alebo pripomienky. Ďalej uviedol, že v prípade 
predloženia pozmeňovacieho návrhu sa bude najprv hlasovať o pozmeňovacom návrhu a ak bude 
pozmeňovací návrh schválený, následne sa bude hlasovať o upravenom texte navrhovaného uznesenia. 
Ak pozmeňovací návrh nebude schválený, bude sa hlasovať o predloženom návrhu uznesenia. 
Pozmeňujúci návrh musí byť predsedajúcemu predložený písomne a musí obsahovať pôvodný text 
a navrhovaný text uznesenia. Predsedajúci ďalej požiadal delegátov, aby počas hlasovania neopúšťali 
rokovaciu miestnosť a všetkých prítomných, aby si vypli mobilné telefóny alebo prepli do tichého režimu. 
 
4. Vystúpenie prezidenta SFZ 
 
Predsedajúci odovzdal slovo prezidentovi SFZ p. Kováčikovi. Prezident SFZ na úvod spomenul niekoľko 
momentov na pripomenutie. „Mali sme jedenástku tridsaťročia, ktorá bola vyhlásená pred niekoľkými 
týždňami a myslím, že to je počin, ktorý stojí za to a je potrebné si pripomínať tých, ktorí za tridsať rokov 
pre slovenský futbal v rámci reprezentácie niečo urobili. Máme za sebou šiesty ročník gala večer 
Grassroots, veľmi dôležitá záležitosť bol Futbalista roka, jedenástka, najvyššie súťaže, to sú všetko 
senzačné záležitosti, ktoré dlhodobo máme a vnímame. Pripomenúť si, vzdať úctu tým najmenším, 
najmladším a amatérom je nesmierne dôležité. Dovoľte mi zagratulovať MŠK Žilina za úspešnú 
reprezentáciu v mládežníckej Lige majstrov.  Klobúk dole, robíte to senzačne! Chcem zagratulovať aj 
Slovanu Bratislava za postup do skupinovej fázy.  
Chcel by som Vám oznámiť, že v krátkej dobe budeme mať nových partnerov, na takej úrovni, ako sme 
nikdy v minulosti nemali, druhá najvyššia súťaž bude niesť názov MONACObet Liga. Dohodli sme sa na dva 
a pol roka s opciou na ďalšie obdobie. Musím povedať, že partner mal záujem podpísať tento kontrakt do 
roku 2030. Nechali sme si tam priestor na to, aby sme mohli komunikovať o podmienkach. 13.03.2024 
máme tlačovú konferenciu so spoločnosťou LIDL, kde po mnohých mesiacoch sme sa dohodli, že LIDL bude 



Strana 7 z 18 
 

partnerom Slovenského futbalového zväzu a nie len na úrovni finančného príspevku vo vzťahu 
k Slovenskému futbalovému zväzu, ale i v rámci reklamného plnenia, ktorý LIDL vo veľkej miere, 
v konečnom dôsledku sami uvidíte ako bude ten mediálny priestor naplnený v súvislosti s futbalom. To je 
tá časť, ktorú sme doteraz nevedeli pokryť, tak môžem povedať, že na 99 % je isté, že od novej sezóny III. 
Liga bude mať partnera spoločnosť TIPOS a bude to veľmi zaujímavé pre treťoligové kluby. Musím povedať, 
že aj do budúcna keď budú tri súťaže tak, tie podmienky budú o tú ďalšiu súťaž, tretiu, rozšírené a bude to 
za tých istých podmienok ako u týchto dvoch, nechcem hovoriť v tejto chvíli konkrétnosti, ale bude to 
partnerstvo, aké sme doteraz nemali a na aké sme neboli zvyknutí.  
Ja by som Vám v tejto chvíli chcel odprezentovať nový projekt, ktorý máme niekoľko rokov. Odprezentovali 
sme ho už v predchádzajúcom období s mojou kolegyňou Máriou Berdisovou, spoluobčanom, ktorí boli 
poslancami vládnej koalície predchádzajúcej vlády a snažili sme sa o tento projekt už pred niekoľkými 
rokmi. Teraz je to na svete a verím tomu, že sa to už podarí a do veľkej miery bude záležať aj na Vás, akým 
spôsobom sa dokážete do tohto projektu zapojiť. V skratke ukážeme to čo sa nám podarilo od roku 2013 
do roku 2022, kde sme ukázali hlavne vláde, že keď s nami urobí nejakú dohodu tak to vieme naplniť 
a máme zrekonštruovaných 22 štadiónov a verím tomu, že aj Prešov bude. V skratke, pozrime sa na ten 
predchádzajúci projekt, ktorý sme zrealizovali, kde sme sa zaviazali, že pri 45 mil. v priebehu 10 rokov, 
ktoré nám dal štát sme sa zaviazali, že naše spolufinancovanie, ktoré my zabezpečíme bude 27 mil. vo 
finále bude viac ako 90 mil. preto opakujem to ako mantru a hovorte to všetci aj Vy, slušnejší projekt na 
Slovensku neexistuje, ja nepoznám iný. Z tohto dôvodu teraz Vám chcem predstaviť nový projekt, ktorý 
chceme začať realizovať na podobnom princípe. Teraz bude naším partnerom Fond na podporu športu. 
Slovenský futbalový zväz bude žiadateľ. Chceme kontrakt, ktorý bude na 8 až 10 rokov, ktorý bude na 5 
mil. ročne a aby sme dokázali zrealizovať to, čo je nesmierne dôležité. Takže, ak bude potrebné dobudovať 
ešte asi dva štadióny v najvyššej súťaži, máme potom druholigové štadióny, hlavne tento projekt by sa mal 
zamerať na tretiu ligu, na tréningové plochy, na umelé trávniky, výmenu umelých tráv a tréningové haly. 
Chceme to urobiť tak, aby tá mapa projektov bola rovnomerne rozdelená a aby všetky regióny sa tam 
videli, tak ako sa vidieť majú a tak ako to bolo aj v minulosti. To, čo je veľmi dôležité, Slovenská záručná 
rozvojová banka ako náš partner, keďže sme za tých 10 rokov nemeškali so žiadnou splátkou, ani istiny, 
ani úrokov, tak sme vnímaní ako dobrý partner. SZRB je ochotná s nami ísť do ďalšieho takéhoto projektu, 
takže v konečnom dôsledku budeme môcť začať robiť 10-12 projektov naraz tak ako to bolo aj v minulosti. 
Takže čakanie na tie platby do budúcna je len záležitosť financií vo vzťahu k banke. Tie projekty môžu byť 
hotové za 4-5 rokov, všetky. Toto je alfa omega čo by sme v týchto najbližších rokoch chceli dosiahnuť. To 
čo je veľmi dôležité, že nebudeme požadovať 40 percentné spolufinancovanie , ale len 25 percentné 
financovanie. Je možné, že v niekoľkých lokalitách to urobíme presne tak, ako sme to urobili v prípade 
tréningového ihriska v Košiciach, že celý náklad zaplatí Slovenský futbalový zväz a budeme hľadať len 
správcu, ktorý to bude robiť.  
Toto je to najdôležitejšie, čo si myslím, že nás čaká. Vizionári nie sú tí, ktorí sú najchytrejší, vizionári sú tí, 
ktorí sa na to dokážu pozrieť o jedenkrát viac ako ostatní. To si myslím, že je náš prípad. Nebudem sa už 
vracať k príspevku zo štátneho rozpočtu vo výške 15 percent, lebo myslím, že sme si to už vydiskutovali,. 
Vrátim sa k jednej veľmi dôležitej veci. Na čom máme postavené naše DNA, to je princíp rodiny. Rodinu si 
nevyberáte, v rodine je možnosť rôznych názorov, ale v rodine sa ľudia rešpektujú. Chcem Vás požiadať 
o to, aj keď budeme mať rôzne názory, len sa rozprávajme, len sa rešpektujme a neurážajme sa 
a neodkazujme si. Každá jedna téma, akákoľvek ťažká sa dá dobrou komunikáciou vyriešiť. Poviem to tak 
ako to my máme. Ja som medzi dvomi mlynskými kameňmi, profesionáli a amatéri, myslím, že doteraz sa 
nám to darilo dobre vybalansovať a udržme si to, aby nám to vydržalo ďalej. V každej rodine sú aj tí, ktorí 
sú bohatší, menej bohatší, pracovitejší, menej pracovití, ktorí vždy majú pocit, že niekto na niekoho musí 
robiť, u nás to tak nie je. Vždy si to uvedomme, nech je akákoľvek ťažká záležitosť, že futbal je len jeden 
a vnímajme to tak, že nech je akokoľvek zle, príďme, rozprávajme, diskutujme a nevynášajme to von. Preto 
sme dnes vnímaní a tie partnerstvá sa dokážu realizovať, lebo sme navonok vnímaní ako komunita, ktorá 



Strana 8 z 18 
 

je bezproblémová. My veľmi dobre vieme, že to nie je bez problémov, pretože tá diskusia vo vnútri 
prebieha. Ale od toho sme tu, aby sme si vždy naliali čisté víno a povedali si, ako sa veci majú. Takže ja Vás 
chcem o to požiadať, aj  v rámci rozpočtu, ktorý budem prezentovať, nebudem o ňom veľa rozprávať, lebo 
ste ho mali a čo sme si potrebovali vydiskutovať sme si vydiskutovali a chcem Vás požiadať o podporu, 
schválenie tohto rozpočtu a tak ako som už aj povedal na stretnutiach, ktoré predchádzali tejto konferencii 
povedal, hlavne čo sa týka amatérskeho futbalu, že všetko čo sa do budúcna udeje, alebo v priebehu roka, 
všetky záležitosti, ktoré som Vám dnes sľúbil, budú naplnené. Ešte raz ďakujem Vám veľmi pekne a dúfam 
v podporu toho, o čo som Vás požiadal.“  
 
Prezident SFZ poďakoval za pozornosť. 
 
Predsedajúci vyzval prítomných delegátov, aby hlasovali o nasledovnom znení uznesenia: 
 
Konferencia SFZ berie na vedomie vystúpenie prezidenta SFZ. 
 
Počet prítomných delegátov na hlasovaní: 80 
Hlasovalo za: 80 
Hlasovalo proti: 0 
Zdržalo sa hlasovania: 0 
Nehlasovalo: 0 
 
Uvedené uznesenie bolo schválené. 
 
5. Správa kontrolóra SFZ za rok 2023 
 
Predsedajúci odovzdal slovo p. Adamčiakovi, hlavnému kontrolórovi SFZ. Na úvod k uvedenému bodu 
uviedol, že činnosť kontrolóra národného športového zväzu je daná zákonom 440/2015 Z.z. o športe, 
jednou z činností kontrolóra v zmysle § 13 ods. 3 písm. e) Zákona o športe je vypracovať a predložiť 
najvyššiemu orgánu národného športového zväzu výročnú správu kontrolóra. Celá správa kontrolóra SFZ 
bola zverejnená na webovom sídle SFZ, sedem dní pred konaním riadnej konferencie SFZ.  Pán Adamčiak 
uviedol „túto výročnú správu o činnosti kontrolóra SFZ a Revíznej komisie SFZ o činnosti v roku 2023 
predkladám ako kontrolór SFZ, ktorý bol v uvedenej funkcii v roku 2023 menšiu časť roka (1/4 roka) oproti 
môjmu predchodcovi p. Štefanovi Vaľkovi (3/4 roka).“ Hlavný kontrolór vyjadril veľkú vďaku predchodcovi 
vo funkcii hlavného kontrolóra SFZ p. Štefanovi Vaľkovi za jeho výkon a odvedenú prácu kontrolóra počas 
jeho celého funkčného obdobia. Zároveň prítomných delegátov požiadal, aby v zmysle čl. 42 ods. 3 písm. 
n) Stanov SFZ hlasovali za chválenie správy kontrolóra a Revíznej komisie SFZ.  
 
O slovo požiadal Milan Vojtek, ktorý oznámil zmenu kvóra na 81 delegátov, z toho 2 delegáti sú mimo sály. 
Pristúpilo sa k hlasovaniu.  
 
Predsedajúci vyzval prítomných delegátov, aby hlasovali o nasledovnom znení uznesenia: 
 
Konferencia SFZ schvaľuje správu Kontrolóra SFZ za rok 2023. 
 
Počet prítomných delegátov na hlasovaní: 79 
Hlasovalo za: 79 
Hlasovalo proti: 0 
Zdržalo sa hlasovania: 0 
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Nehlasovalo: 0 
 
Uvedené uznesenie bolo schválené. 
 
6. Schvaľovanie návrhu na doplnenie „B“ družstiev do súťaží riadených SFZ od súťažného ročníka 

2025/2026 
 
Predsedajúci k uvedenému bodu odovzdal slovo p. Romanovi Pivarníkovi, technickému riaditeľovi SFZ.       
Pán Pivarník predstavil návrh vytvorenia troch III. líg a zaradenie „B“ mužstiev do týchto súťaží. Pán 
Pivarník uviedol „Práca v akadémiách sa zlepšuje a začína nám vychádzať veľa kvalitných hráčov, ktorí 
potrebujú priestor na to, aby sa mohli vyvíjať. Všetci čo futbal robíme, vieme, že je veľmi ťažké dostať sa 
z dorasteneckej ligy do prvého mužstva, väčšina hráčov potrebuje určité obdobie na to, aby dozreli 
a dostali priestor dostať sa do prvého mužstva.“ Pán Pivarník ďalej vysvetlil „Vytvorili by sa tri III. ligy, 
s tým, že Bratislava by sa spojila so Západom a vytvorila tak 16 účastníkov v III. Lige. Stred a Východ po 14 
účastníkov. Doplnili by sa do týchto súťaží „B“ mužstvá, vychádza to relatívne dobre a je to otázka 3-4 „B“ 
mužstiev do každej skupiny. Je to dôležitá vec pre rozvoj mladých hráčov, klubový „B“ tím, ktorý má filozofiu 
nastavenú tak ako „A“ tím a umožní ľahšie etablovať hráčov do prvého mužstva.“ Na záver p. Pivarník 
dodal, že zaradenie „B“ mužstiev do súťažného ročníka 2025/2026 je jednorázovou záležitosťou takže 
družstvá, ktoré budú mať záujem vytvoriť „B“ mužstvá tak budú mať možnosť sa v tomto ročníku tam 
dostať a potom sa to uzatvorí. Pokiaľ niekto v budúcnosti bude chcieť si vytvoriť „B“ mužstvo z tých 
družstiev, ktoré si tak nevytvorili v ročníku 2025/2026, musia absolvovať celý postup.  
 
Predsedajúci vyzval delegátov na pripomienkovanie návrhu, resp. o jeho pozmeňujúce návrhy.   
 
Predsedajúci vyzval prítomných delegátov, aby hlasovali o nasledovnom znení uznesenia: 
 
Konferencia SFZ schvaľuje návrh na doplnenie „B“ družstiev do súťaží riadených SFZ od súťažného ročníka 
2025/2026.  
 
Počet prítomných delegátov na hlasovaní: 79 
Hlasovalo za: 79 
Hlasovalo proti: 0 
Zdržalo sa hlasovania: 0 
Nehlasovalo: 0 
 
Uvedené uznesenie bolo schválené. 
 
7. Schvaľovanie návrhu rozhodnutia o výške členského príspevku riadnych, pridružených a 

individuálnych členov SFZ a o spôsobe použitia členského na sezónu 2024/2025 
 
Predsedajúci udelil slovo p. Berdisovej. 
 
Pani Berdisová poďakovala za slovo a k uvedenému bodu uviedla, že výška členského príspevku, ostáva 
taká, aká bola schválená minulý rok. Členské sa zaviedlo v roku 2016 a až do minulého roka sa jeho výška 
nemenila, minulý rok sa schválilo zvýšenie členského s tým, že sa nebude prerozdeľovať naspäť klubom, 
čo bolo schválené len na jeden rok, takže celý výnos členského z tejto sezóny pôjde jednotlivým klubom 
a bude prerozdelený podľa kritérií, ktoré zvykli byť aj predtým. Členské individuálneho člena je splatné 
vždy pred jeho prvou aktivitou v danom súťažnom ročníku a ostatní členovia uhrádzajú členské najneskôr 
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do 31.10.2024. Rozdelenie medzi FK sa rozdeľuje podľa aktívnych hráčov v jesennej časti súťažného 
ročníka 2024/2025, t.j. hráčov mládeže do U19 s výnimkou hráčov futbalových akadémii a ÚTM, ktorí 
budú mať v súťažnom ročníku 2024/2025 aspoň tri oficiálne štarty v zápasoch podľa uzatvorených zápisov 
o stretnutí. Novinka, ktorá sa pred dvomi rokmi schválila sa týkala futsalu. Keďže tie súťaže začínajú 
neskôr, platí, že kritérium 3 oficiálnych štartov hráčov do U19 vrátane v rámci futsalových súťaží sa 
považuje za splnené, ak hráč štartoval v 3 zápasoch podľa uzatvorených zápisov o stretnutí najneskôr do 
31.12.2024.  
Prerozdelenie členského pôjde v 2 etapách. 1. tranža bude uhradená klubom podľa kľúča do 15.12.2024 
a tam sa prerozdelí členské uhradené do 30.11.2024. 2. tranža dorozdelená do 31.07.2025 dovybraného 
členského po ukončení sezóny a záverečnom zúčtovaní do 31.07.2025. Čo sa týka špecifickosti futsalu, 
tam 1. splátka bude uhradená najneskôr do 31.01.2025 na základe uhradeného členského do 31.12.2024.  
P. Berdisová na záver dodala, že výška členského sa nemení a poďakovala za pozornosť.   
 
Predsedajúci vyzval delegátov na pripomienkovanie návrhu, resp. o jeho pozmeňujúce návrhy.   
 
Predsedajúci vyzval prítomných delegátov, aby hlasovali o nasledovnom znení uznesenia: 
 
Konferencia SFZ schvaľuje návrh rozhodnutia o výške členského príspevku riadnych, pridružených a 
individuálnych členov SFZ a o spôsobe použitia členského na sezónu 2024/2025. 
 
Počet prítomných delegátov na hlasovaní: 79 
Hlasovalo za: 79 
Hlasovalo proti: 0 
Zdržalo sa hlasovania: 0 
Nehlasovalo: 0 
 
Uvedené uznesenie bolo schválené. 
 
8. Schvaľovanie návrhu na spôsob a kritériá prerozdelenia príspevku podľa §69, ods. 4, písm. a) a 

písm. b) zákona č. 440/2015 Z. z. o športe a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení 
neskorších predpisov 

 
Predsedajúci odovzdal slovo p. Márii Berdisovej.  
 
P. Berdisová uviedla, že v súčasnosti uzatvorená zmluva o poskytnutí príspevku uznanému športu za rok 
2024 priznáva SFZ príspevok vo výške 12.817.974,- eur, z toho bežný príspevok, ktorý sa prerozdeľuje ďalej 
klubom je vo výške 12.717.974,- eur. Máme 100.000,- eur určených na kapitálové výdavky. Podľa čl. 4 ods. 
2 zmluvy, ak krízová situácia trvá viac ako 30 dní, ustanovenia o povinnom rozdelení PUŠ sa nepoužijú, 
jediným povinným kritériom je dodržanie 20 % pre úhradu správy a prevádzkových výdavkov NŠZ. Iné 
obmedzenie zo zákona, ani zmluvy nie sú. Tento rok krízová situácia trvá viac ako 30 dní, minulý rok bola 
zrušená mimoriadna situácia v súvislosti s pandémiou, ale stále trvá mimoriadna situácia v súvislosti 
s konfliktom na Ukrajine. Predmetom rozdelenie PUŠ pre futbalové kluby podľa mládeže bude PUŠ  vo 
výške 1.430.000,- eur (11,24 % z bežného PUŠ na rok 2024), ide oproti minulému roku o navýšenie zdrojov, 
ktoré sa budú klubom rozdeľovať. Rozdelenie je na základe počtu aktívnych hráčov v jesennej časti 
súťažného ročníka 2023/2024, t.j. hráčov mládeže do U23 vrátane s výnimkou hráčov futbalových 
akadémií a ÚTM, ktorí budú mať v súťažnom ročníku 2023/2024 aspoň tri oficiálne štarty v zápasoch podľa 
uzatvorených zápisov o stretnutí.  
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Podmienky na prečerpanie príspevku ostali nezmenené. Každý FK musí spĺňať podmienky podľa zákona 
o športe, t.j. má spôsobilosť prijímateľa verejných prostriedkov a FK čerpajú PUŠ cez pridelený kredit cez 
e-shop. Kredity je možné čerpať od 01.04.2024 a prijíma sa pravidlo v rámci plynulosti úhrad, že ak do 
31.07.2024 dosiahne čerpanie za všetky kluby 50 %, môže sa pozastaviť čerpanie až do pripísanie 3. splátky 
PUŠ, aby sa vedeli zdrojovo vykryť nároky z toho vyplývajúce. Ak v období do 31.10.2024 dosiahne 
čerpanie 75 %, SFZ je oprávnený pozastaviť čerpanie do pripísania 4. splátky PUŠ. Reálna úhrada kreditov 
u každého FK je možná do 30.11.2024.  
Rozdelenie PUŠ v rámci schváleného modelu financovania klubov licenčného systému mládeže a podpory 
talentovaných hráčov v kategóriách U12 až U15. PUŠ sa rozdeľuje 14 futbalových akadémii mládeže vo 
výške 1.242.000,- eur a 29 ÚTM bude financovaných na úrovni 1.015.000,- eur. 16 čakateľov sa prideľuje 
65.000,- eur. PUŠ je možné čerpať v max. výške 50 % do 31.07.2024 a čerpanie zvyšnej časti PUŠ po 
pripísaní 3. splátky PUŠ najneskôr do 30.09.2024. Pani Berdisová sa poďakovala za pozornosť.  
 
Predsedajúci vyzval delegátov na pripomienkovanie návrhu, resp. o jeho pozmeňujúce návrhy.   
 
Predsedajúci vyzval prítomných delegátov, aby hlasovali o nasledovnom znení uznesenia: 
 
Konferencia SFZ schvaľuje návrh na spôsob a kritériá prerozdelenia príspevku podľa §69, ods. 4 písm. a) a 
písm. b) zákona č. 440/2015 Z. z. o športe a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších 
predpisov. 
 
Počet prítomných delegátov na hlasovaní: 80 
Hlasovalo za: 80 
Hlasovalo proti: 0 
Zdržalo sa hlasovania: 0 
Nehlasovalo: 0 
 
Uvedené uznesenie bolo schválené. 
 
9. Schvaľovanie návrhu rozpočtu SFZ na rok 2024 
 
Predsedajúci udelil slovo prezidentovi SFZ p. Kováčikovi, ktorý k uvedenému bodu uviedol nasledovné: 
 
„Vážení delegáti, dostali ste rozpočet, ktorý by nám nemal priniesť žiadne prekvapenia a žiadne negatívne 
záležitosti v priebehu roka. Jednu vec by som Vám chcel dať do pozornosti a to je posledná tabuľka – 
prehľad čerpania prevádzkových výdavkov z programu FIFA FORWARD 3, kde FIFA od nás žiada, aby to 
bolo predmetom schválenia, preto máte tento materiál ako prílohu rozpočtu, kde je veľmi presne 
zadefinované, na čo boli prostriedky použité.“ Pán Kováčik uviedol, že v prípade akýchkoľvek otázok je 
k dispozícii prítomným delegátom na zodpovedanie ich otázok.  
  
Predsedajúci vyzval delegátov na pripomienkovanie návrhu, resp. o jeho pozmeňujúce návrhy.   
 
Predsedajúci vyzval prítomných delegátov, aby hlasovali o nasledovnom znení uznesenia: 
 
Konferencia SFZ schvaľuje návrh rozpočtu SFZ na rok 2024. 
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Počet prítomných delegátov na hlasovaní: 80 
Hlasovalo za: 80 
Hlasovalo proti: 0 
Zdržalo sa hlasovania: 0 
Nehlasovalo: 0 
Uvedené uznesenie bolo schválené. 
 
10. Schvaľovanie návrhu rozpočtu SFZ Marketing, s.r.o. na rok 2024 
 
Predsedajúci k uvedenému bodu udelil slovo p. Hlbokej.  
 
Nárast výnosov ako aj nákladov na rok 2024 je okolo 27,86 % a plánovaný hospodársky výsledok je 3.327,- 
eur. Štruktúra rozpočtu je rovnaká ako predchádzajúce roky. Plánované výnosy sú od stálych partnerov, 
v časti výnosov je rozpočet rozdelený do 7 kategórii: BARTER – mediálny partneri, CASH v hodnote 
1.600.000,- eur. V roku 2024 plánujeme aj nových partnerov vo výške 1.305.000,- eur. REPRE výnosy sa 
týkajú najmä zo zápasov reprezentácie a príjmy z organizovania zápasov, príjmy zo vstupeniek a predaja 
marchu. PROFI a GRASSROOTS v rámci profi je príjem za organizovanie a predaj vstupeniek Slovnaft Cupu 
a Grassroots sú príjmy za marketingové aktivity pre nich. FAN a MARKETING v tejto časti ide najmú 
o centrálny nákup pre SFZ a zároveň predaj pre SFZ, príjem za digitálny marketing. V časti ADMIN sú príjmy 
za prenájom budovy.  
V časti nákladov sú za rok 2024 plánované náklady vo výške 7.327.426,- eur, čo je nárast o 28,06 % oproti 
roku 2023. Štruktúra rozpočtu je rovnaká ako pri výnosoch. BARTER v roku 2024 sú plánované náklady 
s mediálnymi partnermi v rovnakej výške ako predchádzajúci rok. REPRE plánované náklady pozostávajú 
z nákladov spojených s organizáciou zápasov reprezentácie. PROFI a GRASSROOTS v rozpočte ide 
o náklady spojené so Slovnaft Cupom, s organizáciou finále Slovenského pohára žien, pri Grassroots sú to 
náklady za marketingové aktivity ako organizovanie Gala Grassroots a aktivity spojené so Školským 
pohárom. V časti FAN a MARKETING náklady pozostávajú z marketingových aktivít pred zápasmi ako 
náklady spojené s vyhotovením rôznych druhov prieskumov zameraných na získavanie mediálnych 
hodnôt jednotlivých zápasov. Súčasťou tejto časti sú aj náklady spojené s organizáciou podujatia Futbalista 
roka a centrálny nákup športového materiálu pre SFZ. V časti ADMIN je nárast oproti roku 2023, hlavným 
dôvodom zvýšenia je presun oddelenia PR zo SFZ na SFZ Marketing. Ide o pracovné ako aj mandátne 
zmluvy. Pani Hlboká sa poďakovala za pozornosť. 
 
Predsedajúci vyzval delegátov na pripomienkovanie návrhu, resp. o jeho pozmeňujúce návrhy.   
 
Predsedajúci vyzval prítomných delegátov, aby hlasovali o nasledovnom znení uznesenia: 
 
Konferencia SFZ schvaľuje návrh rozpočtu SFZ Marketing, s.r.o. na rok 2024. 
 
Počet prítomných delegátov na hlasovaní: 79 
Hlasovalo za: 79 
Hlasovalo proti: 0 
Zdržalo sa hlasovania: 0 
Nehlasovalo: 0 
 
Uvedené uznesenie bolo schválené. 
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11. Schvaľovanie návrhu rozpočtu SFZ Event, s.r.o. na rok 2024 
 
Predsedajúci odovzdal slovo p. Berdisovej, ktorá k uvedenému bodu predniesla rámcový rozpočet SFZ 
Event, s.r.o. na rok 2024. Nakoľko takýto rozpočet sa ešte neschvaľoval, p. Berdisová priblížila proces 
prípravy rozpočtu. Majstrovská sa uskutočnia od 11.06.2025 do 28.06.2025 a rozpočet je dvojročný. 
Financovanie organizácie majstrovstiev nie je len z jedného zdroja, ale spája sa viacero zdrojov, pričom 
použitie každého príjmového zdroja vyžaduje iné podmienky a pravidlá. Komplexný rozpočet na celé 
podujatie so všetkými typmi zdrojov je vo výške 12.680.000,- eur, lenže tento rozpočet sú jednak náklady, 
ktoré bude pokrývať UEFA, finančné prostriedky z Fondu na podporu športu a príspevok od SFZ a sú tam 
započítané aj prostriedky z FIFA FORWARD 3, ktoré sme dostali na úhradu počiatočných výdavkov pri 
organizácii šampionátu. Rozpočet na rok 2024 je na úrovni 2.003.800,- eur s tým, že do rozpočtu sú 
zahrnuté len výdavky a príjmy, ktoré budú obligatórne. Ak sa budú realizovať iné aktivity, pôjde o použitie 
peňazí, ktoré sú už na tento rok schválené a sú zdrojovo kryté. Najväčšie výdavky, ktoré v rozpočte 
indikujeme, sú na organizačný výbor. Prevádzkové náklady, keďže SFZ zriadila na základe schválenia 
konferenciou pred rokom samostatnú spoločnosť sú tam prevádzkové náklady, výdavky spojené so 
správou a prevádzkou tejto spoločnosti. Celý tím absolvuje v priebehu roka pracovné cesty, working 
visities zo strany UEFA absolvujeme dve. Prvá sa chystá budúci týždeň a bude sa týkať futbalových 
štadiónov, ďalšia je plánovaná na jeseň. Dôležitým výdavkom na úrovni 210.600,- eur je organizácia 
oficiálneho žrebu, ktorý sa uskutoční 03.12.2024 v Bratislave. Výdavky sú alokované aj na Marketing 
podujatia vo výške 425.000,- eur pre rok 2024. Prostriedky vo výške 283.200,- eur sú alokované pre 
Ticketing a bude sa to týkať najmä vývoja ticketingového systému a spustenia predaja vstupeniek a s tým 
súvisiacej reklamy. P. Berdisová uviedla, že sa plánuje spustenie ticketingu v septembri tohto roka.  
Príspevok z UEFA je indikovaný na rok 2024 vo výške 717.030,77 eur, minulý rok boli UEFA vyúčtované 
oprávnené výdavky vo výške 48.670,07 eur. Príspevok zo SFZ vo výške 500.000,- eur bol rozdelený a časť 
bola použitá v roku 2023 vo výške 117.230,77 eur a tento rok 382.769,23 eur. Na rok 2024 je zapojený do 
rozpočtu aj príspevok z Fondu na podporu športu vo výške 750.000,- eur. Príjmy od partnerov predstavujú 
154.000,- eur. Na záver p. Berdisová uviedla, že rozpočet je vyrovnaný. 
 
Predsedajúci vyzval delegátov na pripomienkovanie návrhu, resp. o jeho pozmeňujúce návrhy.   
 
Predsedajúci vyzval prítomných delegátov, aby hlasovali o nasledovnom znení uznesenia: 
 
Konferencia SFZ schvaľuje návrh rozpočtu SFZ Event, s.r.o. na rok 2024. 
 
Počet prítomných delegátov na hlasovaní: 79 
Hlasovalo za: 79 
Hlasovalo proti: 0 
Zdržalo sa hlasovania: 0 
Nehlasovalo: 0 
 
Uvedené uznesenie bolo schválené. 
 
12. Informácia o príprave návrhu na zmenu a doplnenie Stanov SFZ 
 
K uvedenému bodu predsedajúci odovzdal slovo p. Tomášovi Fodrekovi, ktorý informoval o jednotlivých 
pripravovaných legislatívnych zmenách v najvyššom právnom dokumente Slovenského futbalového 
zväzu, o ktorom rozhodujú výlučne delegáti SFZ. Návrhy, ktoré sú diskutované v rámci pracovnej skupiny 
sú vyšetrovateľ SFZ – nový inštitút v spojení s integritou futbalu. Ambíciou je inštitucionalizovať aktuálne 
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postavenie manažéra integrity futbalu a na základe doterajšej praxe nastaviť zrozumiteľné procesné 
pravidlá pre fungovanie tohto inštitútu. Druhá oblasť sa týka Komory SFZ pre riešenie sporov, rozmýšľa sa  
o doplnení možnosti voľby členov Komory o záujmovú skupinu trénerov. Dopĺňajú sa atribúty členstva 
v Komore, podmienka právnického vzdelania pre členov Komory, aktuálne to platí iba pre predsedu 
a podpredsedu Komory, dĺžka praxe v oblasti športového práva a samozrejme, otázka preukazovania 
a vekový cenzus. Hľadá sa aj optimálny stav počtu členov Komory. Ďalšou oblasťou je systém voľby členov 
orgánov na riešenie sporov, to sa najmä týka Odvolacej komisie SFZ, kde je idea, aby členov volil najvyšší 
orgán SFZ, t.j. Konferencia SFZ, je to aj odporučenie zo strany UEFA v rámci Good Governance. Ďalšia 
oblasť úpravy je konflikt záujmov a nezlučiteľnosť funkcie. Na záver p. Fodrek uviedol, že členovia VV SFZ 
boli informovaní o predmetnom návrhu na zasadnutí dňa 13.02.2024 a poďakoval za slovo. 
 
Predsedajúci vyzval delegátov na pripomienkovanie návrhu, resp. o jeho pozmeňujúce návrhy.   
 
Pán Richtárik oznámil zmenu kvóra na 75 prítomných delegátov. 
 
Predsedajúci vyzval prítomných delegátov, aby hlasovali o nasledovnom znení uznesenia: 
 
Konferencia SFZ berie na vedomie informáciu o príprave návrhu na zmenu a doplnenie Stanov SFZ. 
 
Počet prítomných delegátov na hlasovaní: 75 
Hlasovalo za: 75 
Hlasovalo proti: 0 
Zdržalo sa hlasovania: 0 
Nehlasovalo: 0 
 
Uvedené uznesenie bolo schválené. 
 
13. Schvaľovanie Strategického plánu SFZ na roky 2023 – 2027 
 
Predsedajúci odovzdal slovo p. Palenčíkovi, ktorý predstavil v poradí štvrtý strategický plán SFZ. 
„Dlhodobou víziou SFZ je, aby futbal bol ako šport č. 1 a bol dostupný pre každého obyvateľa. Pri tvorbe 
stratégie sa vychádzalo z určitých východísk, primárne sa zadefinovali základné informácie, údaje, kto 
sme, čo robíme a kam sa chceme posunúť. Strategické piliere slovenského futbalu na obdobie 2023 – 2027 
sú stanovené národné reprezentácie, futbalové akadémie, rozvoj ľudských zdrojov, Club Development, 
Digitalizácia a spracovanie dát a spoločenská zodpovednosť. V rámci týchto pilierov sa určili tri primárne 
a tri sekundárne oblasti. Medzi primárne oblasti sú zadefinované Reprezentácia SR „A“, futbalové 
akadémie a kvalitné ľudské zdroje – vzdelávanie. Medzi sekundárne oblasti sú zaradené Rozvoj 
amatérskeho futbalu a ženského futbalu, udržanie futbalovej kvantity s dôrazom na školský futbal 
a spoločenská zodpovednosť futbalu, jej stratégia bola schválená na predchádzajúcej konferencii. Pre 
každú určenú prioritu sú nastavené ciele a nástroje na dosiahnutie cieľov. Stanovili sa aj merateľné 
ukazovatele plnenia cieľov, podľa ktorých vieme vyhodnotiť samotný projekt. SFZ sa zameria na prioritne 
rozvoj kľúčových oblastí, avšak aj naďalej sa budú realizovať iné činnosti a aktivity.“ 
Pán Palenčík ďalej uviedol, že „z pohľadu reprezentácie SR „A“ bol stanovený cieľ postup na EURO 2024, 
ktorý bol splnený. Ďalším cieľom je postup do B-divízie Ligy národov UEFA a v ďalšom roku umiestnenie 
vo FIFA rebríčku na min. 40 mieste. Do roku 2027 by sme chceli dosiahnuť, aby min. 100 hráčov, ktorých 
vyprodukuje slovenský futbal, aby pôsobili v TOP piatich najlepších ligách. Z pohľadu futbalových akadémii 
doplnenie „B“ družstiev do súťaží riadených SFZ od sezóny 2025/2026, aby hráči vychádzajúci z akadémii 
dostali priestor a priechod z dorasteneckého do mužského futbalu. Z pohľadu ľudských zdrojov 
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a vzdelávania, do konca sezóny 23/24 pracujeme na vytvorení vzdelávacieho systému SFZ pre rozvoj 
manažmentu v amatérskych kluboch (Club Development – Grassroots leader). Pán Palenčík dodal, že 
v tomto roku 2024 sa plánuje vytvorenie „Akadémie SFZ“ špeciálneho projektu vzdelávania ľudí 
pôsobiacich v rámci slovenského futbalu. Medzi ciele v roku 2024 je aj zorganizovanie min. 6 tematických 
seminárov v spolupráci s FA a spojené školenie UEFA C+B licencie pre hráčov s profesionálnou hráčskou 
kariérou.  
Z pohľadu rozvoja amatérskeho a ženského futbalu v tomto roku 2024 sa plánuje vytvorenie projektu 
„Program podpory amatérskych – grassroots klubov“, licenčného systému pre amatérske a futbalové 
kluby a z pohľadu ženského futbalu do roku 2027 by sme chceli zvýšiť členskú základňu na 6.000 žien 
a dievčat a vytvoriť univerzitnú ligu alebo turnaj žien. Pre školský futbal by sme chceli rozšíriť členskú 
základňu na 95.000 členov do roku 2027, taktiež navýšiť členskú základňu hráčov do 19 rokov na 60.000 
do roku 2027 a vytvoriť futbalové a futsalové súťaže hráčov stredných škôl na úrovni VÚC. Stratégia FSR 
schválená na poslednej konferencii SFZ v septembri 2023 ako samostatný materiál, kde je 5 kľúčových 
oblastí a to ochrana detí a mladistvých, zdravý futbal, obehová ekonomika, udržateľná infraštruktúra 
a rozvoj dobrovoľníctva. Na určitých oblastiach sa už pracuje a máme dobrú spoluprácu s organizáciou, 
ktorá sa s ochranou detí a mladistvých zaoberá, je to spol. Ipečko.  
P. Pálenčík na záver zhrnul ďalšie oblasti rozvoja aktivít a činnosti SFZ a poďakoval všetkým, ktorí sa na 
vypracovaní strategického plánu podieľali pod vedením Jaroslava Šišoláka.    
 
Predsedajúci vyzval delegátov na pripomienkovanie návrhu, resp. o jeho pozmeňujúce návrhy.   
 
Predsedajúci vyzval prítomných delegátov, aby hlasovali o nasledovnom znení uznesenia: 
 
Konferencia SFZ schvaľuje Strategický plán SFZ na roky 2023-2027. 
 
Počet prítomných delegátov na hlasovaní: 76 
Hlasovalo za: 76 
Hlasovalo proti: 0 
Zdržalo sa hlasovania: 0 
Nehlasovalo: 0 
 
Uvedené uznesenie bolo schválené. 
 
14. Schvaľovanie návrhu na vylúčenie klubov, podľa čl. 26, ods. 1, písm. c) Stanov SFZ, z dôvodu 

riešenia nároku asociácie na solidárny príspevok a výchovné pri zániku členstva v SFZ 
 
Predsedajúci odovzdal slovo p. Fodrekovi, ktorý k uvedenému bodu skonštatoval, že predmetný stav sa 
rieši pravidelne na konferenciách SFZ, aby sa zabezpečilo uplatňovanie priameho nároku SFZ v prípade 
straty členstva a to uplatňovaním solidárneho príspevku a členstva v zmysle FIFA RSTP a RaPP SFZ. P. 
Fodrek požiadal o podporu návrhu na vylúčenie klubov podľa čl. 26 ods. 1 písm. c) Stanov SFZ z dôvodu 
neprihlásenia žiadneho družstva do súťaže riadenej SFZ alebo členom SFZ v dvoch po sebe nasledujúcich 
ročníkoch. Aktuálne vylúčenie zo SFZ neznamená, že klub v prípade obnovenia športovej činnosti nemôže 
pôsobiť v prostredí SFZ, po splnení formálnych náležitostí a postupom čl. 27 Stanov SFZ môže znova 
požiadať o prijatie za riadneho člena SFZ. Na záver p. Fodrek uviedol, že členovia VV SFZ boli informovaní 
o predmetnom návrhu na zasadnutí dňa 13.02.2024 a požiadal prítomných delegátov o schválenie 
predmetného návrhu v zmysle navrhnutých uznesení. 
 
Predsedajúci vyzval delegátov na pripomienkovanie návrhu, resp. o jeho pozmeňujúce návrhy.   
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Predsedajúci vyzval prítomných delegátov, aby hlasovali o nasledovnom znení uznesenia: 
 
Konferencia SFZ  
a)    berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave riešenia nároku asociácie na solidárny príspevok a 

výchovné v prípade zániku členstva, 
b)   vylučuje OTJ Terany (IČO: 00592854), FK SOKOL NEMECKÁ (IČO: 00621196), FK Šintava (IČO: 

00688266), TJ Slovan Nálepkovo (IČO: 00688479), TJ TATRAN Breznička (IČO: 14220598), TJ Slovan 
Kecerovce (IČO: 17075319), TJ Družstevník Chlmec (IČO: 17076609), TJ Družstevník Oľka (IČO: 
17076803), OFK Ratnovce (IČO: 18047483), TJ Družstevník Žlkovce (IČO: 18047912), TJ Štart Dunajov 
(IČO: 30229618), TJ Klas Šarovce (IČO: 31102221), FK Modrany (IČO: 31105157), TJ Družstevník Oborín 
(IČO: 31267041), TJ Sokol Chrasť nad Hornádom (IČO: 31305431), ŠK Krasňany Bratislava (IČO: 
31790151), TJ Veľké Držkovce (IČO: 31826440), TJ Družstevník Neverice (IČO: 31870325), TJ Slovan 
Neporadza (IČO: 31873537), TJ Medzianky (IČO: 31944558), OŠK Krišovská Liesková (IČO: 31945627), 
TJ Budovateľ Šarišské Bohdanovce (IČO: 31947581), FK Leles (IČO: 31948065), TJ Partizán Brezolupy 
(IČO: 34008284), OFK Biel (IČO: 35568879), FK Senica (IČO: 35876441), ŠK Slovan Plavé Vozokany (IČO: 
37859668), Futbalový klub Bukovce (IČO: 37873512), FK Gánovce (IČO: 37882198), TJ Vozokany (IČO: 
37989006), OFK KRÁSNO (IČO: 42024480), RTJ Brodno (IČO: 42070384), FC Čaka (IČO: 42114381), FK 
MARIATHAL BRATISLAVA (IČO: 42170044), JUVENTUS Malé Kozmálovce (IČO: 42206880), Mladosť 
Matiašovce (IČO: 42236231), FK Kysta (IČO: 42250978), TJ Družstevník Nitrica (IČO: 42276471), OFK 
Sirk (IČO: 42299772), FK Betonáris Šaľa (IČO: 42367603), OFK TATRAN Topoľčianky (IČO: 42368065), 
TJ Kútniky (IČO: 48466051), OFK Rakúsy (IČO: 51469472), Mládežnícke futbalové centrum Kapušany 
(IČO: 51887240), FK Šaca (IČO: 52346242), Športový klub Vrbová nad Váhom (IČO: 53284101)  ako 
členov SFZ podľa čl. 26 ods. 1 písm. c) Stanov SFZ, 

c)  ukladá generálnemu sekretárovi SFZ povinnosť zabezpečiť, aby matrika SFZ pri všetkých hráčoch 
registrovaných za kluby, ktorých členstvo v SFZ zaniklo rozhodnutím Konferencie SFZ dňa 1. marca 
2024 vrátane ich právnych predchodcov (rozhodujúce je rovnaké IČO), v súlade s čl. 38 ods. 5 RaPP 
SFZ, bodom 2 ods. 3 prílohy 5 FIFA RSTP a bodom 3 ods. 4 prílohy 4 FIFA RSTP, zapísala Slovenský 
futbalový zväz ako subjekt, ktorý má nárok na solidárny príspevok a výchovné od vykonania zápisu 
zmeny a aby táto zmena bola zapísaná aj do hráčskych pasov bývalých hráčov týchto klubov, ktorí 
pôsobia alebo budú pôsobiť v zahraničí. 

 
Počet prítomných delegátov na hlasovaní: 75 
Hlasovalo za: 75 
Hlasovalo proti: 0 
Zdržalo sa hlasovania: 0 
Nehlasovalo: 0 
 
Uvedené uznesenie bolo schválené. 
 
15. Diskusia 
 
Predsedajúci, otvoril bod programu diskusia. Predsedajúci pozval na prednesenie svojho diskusného 
príspevku PhDr. Jána Tomčíka, predseda Asociácie rozhodcov SFZ.  
 
P. Tomčík poďakoval za slovo a vo svojom diskusnom príspevku poukázal na Etický kódex SFZ, ktorý má 
nadväznosť na disciplinárnu zodpovednosť. V zmysle čl. 18 Etického kódexu SFZ „Ochrana fyzickej 
a psychickej integrity“ požiadal o korektnosť medzi členmi SFZ „Ako asociácia rozhodcov, ktorú 



Strana 17 z 18 
 

zastupujem ako predseda rozhodcov ma zaujíma najmä to, viem aké ťažké je zohnať nových rozhodcov, 
vyškoliť ich tak aby mali kariérny postup a keď ich dostanete do určitej fázy tak nám zutekajú pretože tie 
urážky a ponižovanie, ktoré je vyvíjané na týchto chlapcov sa nedajú zniesť. Preto by som Vás chcel 
požiadať buďme k sebe korektní, viem že vytočí každého, ak sa stane chyba na stretnutí, ale takú istú chybu 
urobí hráč, tréner, ktokoľvek. Je naozaj smutné, keď viete, že médiá majú radosť – dajú Vám mikrofón 
a rýchlo tréner v emócii dokáže niečo zo seba vyplodiť. Viete čo sa deje v zahraničných ligách, aby tieto 
veci odstránili? Napríklad v Anglicku dajú 40 tis. pokutu trénerovi, ktorý sa vyjadruje hneď po stretnutí 
k zápasu. V Nemecku dali 20 tis. pokutu a bol by som veľmi rád, ak by to bolo zavedené, tréneri by sa 
nesmeli vyjadrovať hneď po stretnutí k rozhodcom. Máte páky kam sťažnosť na výkon rozhodcu napísať. 
Postup je taký ako mál byť, bude sa k tým zaoberať Komisia rozhodcov, Disciplinárna komisia, príp. 
Výkonný výbor pokiaľ to je závažná vec, ktorú treba riešiť. My ako Asociácia rozhodcov dávame podnety 
na trénerov v situáciách keď sa vyjadrí tréner, ale mali sme taký prípad Reitera, Kováča, Kozáka ml. Mali 
sme ale aj prípad p. Gofu, ktorý sa vyjadroval neprimerane k výkonu rozhodcov, alebo p. Rybníčka, 
primátora, ktorý posledne nejaké vyjadrenia dával, ale nemáme na nich dosah, keďže nie sú členmi SFZ. 
Ešte raz Vás z tohto miesta chcem požiadať, majme k sebe úctu aj keď je spoločnosť polarizovaná, buďme 
k sebe zhovievaví, podporme sa a pracujme na to, aby sme rozhodcov udržali. Pokles rozhodcov je každý 
rok, futbal bez rozhodcov nemôže existovať.“  Na záver p. Tomčík požiadal o dodržiavanie Etického kódexu 
SFZ aj s ohľadom na čl. 18 Etického kódexu SFZ.  
 
Predsedajúci odovzdal slovo p. Kováčikovi.  
 
Pán Kováčik vo svojom diskusnom príspevku uviedol, že „chcem Vás poprosiť o jednu vec, moji kolegovia 
z RFZ to už počuli, ale chcem Vám povedať z akého dôvodu sme umožnili trénerovi F. Calzonovi, aby mohol 
trénovať 3 mesiace Neapol. Nebolo to jednoduché rozhodnutie, máme 42 hráčov, ktorých máme jasných 
a zmapovaných. Máme Rakúsko a Nórsko zmapované. Prečo by nám to malo ublížiť, keď náš tréner môže 
3 mesiace trénovať jeden z 20 najlepších klubov na svete, veď on to potom musí preniesť na ten 
reprezentačný zraz a kemp do Rakúska. Keď on s takými hráčmi môže robiť, v takom prostredí robiť, pod 
takým obrovským tlakom ako v Neapole. Neapol nie je štandardný taliansky klub, to som zistil vtedy, keď 
sme si preverovali F. Calzonu, oni fungujú úplne na inom princípe, majiteľ je špecifický. Preto si myslím, že 
naše rozhodnutie bolo správne a pre mňa je nesmierne dôležité, aby Vy ste poznali naše pohnútky a prečo 
si myslím, že to môže byť aj pre nás výhoda. Čas ukáže. Ďakujem veľmi pekne.“. 
 
Predsedajúci vyzval prítomných delegátov, aby hlasovali o nasledovnom znení uznesenia: 
 
Konferencia SFZ berie na vedomie diskusný príspevok p. J. Tomčíka a p. J. Kováčika. 
 
Počet prítomných delegátov na hlasovaní: 75 
Hlasovalo za: 75 
Hlasovalo proti: 0 
Zdržalo sa hlasovania: 0 
Nehlasovalo: 0 
 
Uvedené uznesenie bolo schválené. 
 
16. Informácia o uzneseniach prijatých konferenciou  
 
Predsedajúci odovzdal slovo p. Jánovi Džubákovi, predsedovi návrhovej komisie SFZ, ktorý prítomných 
informoval o uzneseniach prijatých konferenciou. (pozn. jednotlivé uznesenia spísané) 
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Na záver prezident SFZ poďakoval delegátom konferencie SFZ za korektný a konštruktívny priebeh riadnej 
konferencie a zaželal im veľa šťastia do nadchádzajúceho obdobia. 
  
V Poprade, dňa 01. marca 2024 
 
 
 
 
 
 
Peter Palenčik        Richard Havrilla 
Generálny sekretár SFZ                    I. viceprezident SFZ 
 
 
 
 
 
 
Pavel Derkay    Anton Laco   Milan Bezák 
overovateľ zápisnice   overovateľ zápisnice  overovateľ zápisnice 
 
Prílohy: 
 
Správa Mandátovej komisie SFZ 
Prezenčná listina delegátov konferencie SFZ 
Uznesenia prijaté Konferenciou SFZ dňa 01. marca 2024 v Poprade 
 
 
 
































